

Protokoll för Sörskogens Villarägareförenings styrelsemöte

Datum: 180926, kl 19.30-20.30

Plats: Mu 30

Deltagande från föreningen: Magnus Hjort, Sven-Erik Johansson, Louise Svanström

Deltagande från GSV gruppen: Per Olof Andersson och Hans Andersson

Mötet öppnas.

Diskussion med representanter från grannsamverkan på Musseronvägen och Champinjonvägen.

6 stycken från GSV har skickat in en uppdaterad kontaktlista till Sven-Erik.

Tre av dem har frågat sin grupp om de vill delta i en katalog. Få svarande.

Pga det låga intresse så parkerar vi frågan angående en ny katalog.

Förslag från GSV är att lära känna sina grannar bättre.

Fråga till nästa möte blir om vi ska anordna julgransplundring.

Nästa styrelsemöte blir 14/11 kl 19.30 hos Kicki på ch 15

/Louise Svanström